

# OF A PRIVATE LIMITED COMPANY

Company Number 11256837

The Registrar of Companies for UAE, hereby certifies that

## **Finichain LTD**

is this day incorporated under the Companies Act 2024 as a private company, that the company is limited by shares, and the situation of its registered office is in UAE.

#### **Company Activities**

**Finichain** is established with the aim of providing innovative services in the blockchain technology and online gaming industry. The company's activities are as follows:

#### 1. Design, Development, and Management of Online Lottery Platforms:

- o Creating a transparent and fair lottery system based on blockchain technology.
- Utilizing smart contracts to ensure the security, transparency, and accuracy of lottery processes.
- o Designing and delivering innovative online lottery services using the company's native token (RABI Token).

#### 2. Creation and Management of Digital Assets:

- Developing and distributing the RABI token as the unit of value and participation on the lottery platform.
- o Facilitating secure financial transactions and digital payments on blockchain networks.
- o Providing secure payment solutions for international users across authorized platforms.

# 3. Consulting and Technology Development Services:

- Offering consultancy to businesses on leveraging blockchain technology and digital solutions.
- o Developing tools and technical infrastructure to enhance efficiency in online processes.

#### 4. Global Marketing and Advertising:

- Planning and executing marketing campaigns to introduce the company's products and services worldwide.
- o Establishing partnerships with related platforms in the online lottery and gaming sectors.

#### 5. Development and Upgrading of Proprietary Software and Applications:

- Designing and implementing mobile and web-based applications to ensure quick and easy access to the company's services.
- Continuously maintaining and improving software infrastructure to enhance performance and user experience.

#### 6. Expanding International Collaborations:

- Building partnerships with reputable global platforms and companies to offer broader services to users.
- o Participating in international exhibitions and events to showcase innovations and expand the brand's reach.

#### 7. **Promotion of Responsible Gaming:**

- o Implementing strategies to promote responsible and ethical use of lottery and online gaming platforms.
- o Raising user awareness on managing and controlling online activities responsibly.

**Finichain** is committed to leveraging cutting-edge technologies to maximize transparency and security in online processes, providing users with a unique and trustworthy experience.



Company Name in	Finichain LID
Full:	
Company Type:	Private company limited by shares
Situation of	UAE
Registered Office:	
Proposed Registered	Saamyya al Agha
Office Address:	Jebel Ali Free Zone
	United Arab Emirates / Emirates
Sic Codes:	7999
Sic codes.	,555

Company Director 1

Type: Person

Full Forename (s): MR RICHARD

Surname: GASQUET

Service Address: Saamyya al Agha

Jebel Ali Free Zone

**United Arab Emirates / Emirates** 

Country/State Usually ARMENIA

Date of Birth: \*\*/07/1998 Nationality: CYPRIOT

Occupation: COMPANY

**DIRECTOR** 



#### أنشطة الشركة

تأسست شركة Finichain بهدف تقديم خدمات مبتكرة في مجال تكنولوجيا البلوكشين وصناعة الألعاب عبر الإنترنت. وتتمثل أنشطة الشركة فيما يلي:

#### تصميم وتطوير وإدارة منصات اليانصيب عبر الإنترنت:

إنشاء نظام يانصيب شفاف وعادل يعتمد على تكنولوجيا البلوكشين.

استخدام العقود الذكية لضمان الأمان والشفافية ودقة عمليات اليانصيب.

تصميم وتقديم خدمات يانصيب مبتكرة عبر الإنترنت باستخدام رمز الشركة الخاص) رمز. (RABI

#### إنشاء وإدارة الأصول الرقمية:

تطوير وتوزيع رمز RABI كعملة رئيسية للمشاركة في منصة اليانصيب.

تسهيل المعاملات المالية والمدفوعات الرقمية بشكل آمن عبر شبكات البلوكشين.

تقديم حلول دفع آمنهٔ للمستخدمين الدوليين عبر منصات مرخصه.

#### تقديم خدمات الاستشارات وتطوير التكنولوجيا:

تقديم استشارات للشركات حول كيفية الاستفادة من تكنولوجيا البلوكشين والحلول الرقمية.

تطوير الأدوات والبنية التحتية التقنية لتحسين الكفاءة في العمليات عبر الإنترنت.

### التسويق والإعلان العالمي:

تخطيط وتنفيذ حملات تسويقية للتعريف بمنتجات الشركة وخدماتها على المستوى العالمي.

إقامة شراكات مع منصات ذات صلة في قطاع اليانصيب والألعاب عبر الإنترنت.

#### تطوير وتحديث البرامج والتطبيقات الخاصة بالشركة:

تصميم وتنفيذ تطبيقات مخصصهٔ للهاتف المحمول والويب لتوفير وصول سهل وسريع لخدمات الشركهٔ.

صيانة وتحسين البنية التحتية للبرامج باستمرار لتعزيز الأداء وتجربة المستخدم.

# توسيع نطاق التعاون الدولي:

بناء شراكات مع منصات وشركات عالمية مرموقة لتقديم خدمات أوسع للمستخدمين.

المشاركة في المعارض والفعاليات الدولية لعرض الابتكارات وتوسيع نطاق العلامة التجارية.

# الترويج للألعاب المسؤولة:

تنفيذ استراتيجيات تهدف إلى تعزيز الاستخدام المسؤول والأخلاقي لمنصات اليانصيب والألعاب عبر الإنترنت.

رفع مستوى الوعى لدى المستخدمين حول كيفية إدارة أنشطتهم عبر الإنترنت بشكل مسؤول.

تلتزم شركة Finichain بالاعتماد على أحدث التقنيات لتعزيز الشفافية والأمان فى العمليات عبر الإنترنت، وتوفير تجربة فريدة وموثوقة لجميع المستخدمين.



اسم الشركة: Finichain LTD

نوع الشركة:

شركة خاصة محدودة بالأسهم

موقع المكتب المسجل:

الإمارات العربية المتحدة

عنوان المكتب المسجل المقترح:

سامية الأغا المنطقة الحرة لجبل علي الإمارات العربية المتحدة

رمز النشاط الاقتصادي:(SIC)

7999

# UNITED ARAB EMIRATES MINISTRY OF ECONOMY

مدير الشركة:

1

النوع:

شخص

الاسم الكامل:

السيد ريتشارد جاسكيه

عنوان الخدمة:

سامية الآغا المنطقة الحرة لجبل علي الإمارات العربية المتحدة

الدولة/الولاية المعتادة للإقامة:

أرمينيا

تاريخ الميلاد: 07/1998/\*\*

الجنسية:

قبرصىي

المهنة:

مدير شركة



#### نشاط العمل

يشمل هذا الفرع أنشطة الشركات القابضة، أي الوحدات التي تستحوذ على أصول (امتلاك حصة مهيمنة من رأس المال) لمجموعة من الشركات التابعة، ويكون نشاطها الرئيسي هو ملكية تلك المجموعة. والشركات القابضة من هذا الفرع لا تقدّم أي خدمات أخرى إلى دوائر الأعمال التي تحتراستشارات التسويق و العلاقات العامة و الاتصال,أنشطة السعى لدى "الجهات الرسمية/الحكومية" لتحقيق مصلحة, تصميم طرق المحاسبة أو إجراءاتها، وبرامج محاسبة التكاليف، واجراءات مراقبة الميزانية تقديم المشورة والمساعدة إلى دوائر الأعمال والإدارة العامة في التخطيط والتنظيم والكفاءة والمراقبة ومعلومات الإدارة، إلخ, خدمات الإستشارات الإستراتيجية, إدارة المحتوى الرقمى,خدمات إدارة المشاريع,إستشارات الهجرة, الإستشارات اللوجستية, خدمات العلاقات المحتوى الرقمى,خدمات إدارة المشاريع,إستشارات الهجرة, الإستشارات اللوجستية, خدمات العلاقات

